



شركة مصانع الخليج العربي المحدودة

ARABIAN GULF MANUFACTURERS LTD.

QA-PY-02-00
20 Nov 2017

Quality Policy



سياسة الجودة

Founded in 1965, Jeddah – Saudi Arabia, Arabian Gulf Manufacturers (AGM) has more than 50 years of combined experience in plastic manufacturing industry, people of AGM have the unique knowledge and experience necessary to meet customer's expectations a step beyond others in the field and setting the benchmark in today's exciting world of Plastic

AGM is producing wide range of plastic products including PVC pipes, Paper cups, Flat sheets, injection molded fittings, extruded profiles and thermoformed products with over one thousand-plus standard products and customs design products. It also has separate hygienic facilities to produce products in order to meet the stringent standards specified by Food & Beverage Industries.

AGM's products are manufactured according to strict international norms and standards complying with statutory and regularity requirements as well as customer requirements by developing and implementing business strategy, policies, processes, procedures and objectives based on the Quality Management System ISO 9001:2015 guidelines.

AGM's staff and management are committed to maintain this policy and to assure that this policy is communicated, understood and implemented throughout the organization by providing appropriate resources and proper training. This Quality Policy shall be periodically reviewed for continual suitability and improvement aiming toward company development and market expansion to maintain our place amongst the leaders in the world map of plastics.

تأسست شركة مصانع الخليج العربي في عام 1965م بجدة- المملكة العربية السعودية، حيث تمتلك اليوم أكثر من 50 عاما من الخبرات المميزة في صناعة البلاستيك، موظفو الشركة لديهم معرفة فريدة من نوعها بالإضافة إلى الخبرة اللازمة لتلبية توقعات ومتطلبات العملاء خطوة أبعد من الآخرين في هذا المجال، وضبط المعيار المناسب في عالم البلاستيك الحالي المثير.

تنتج شركة مصانع الخليج العربي مجموعة واسعة من المنتجات البلاستيكية بما في ذلك أدايبب الـ PVC، الأكواب الورقية، الأوراق المسطحة، التجهيزات المشكّلة بالحقن وبالسحب بالإضافة إلى المنتجات المشكّلة بالحرارة، مع وجود أكثر من 1,000 شكل مصمم للمنتجات المختلفة. كما تمتلك الشركة أيضا مرافق صحية منفصلة للإنتاج من أجل تلبية المعايير الصارمة التي حددتها صناعات الأغذية والمشروبات.

يتم تصنيع منتجات شركة مصانع الخليج العربي وفقا للمقاييس والمعايير الدولية الصارمة التي تتوافق مع المتطلبات القانونية والنظامية وكذلك متطلبات العملاء من خلال تطوير وتنفيذ خطة العمل، السياسات، العمليات، الإجراءات، والأهداف استنادا على المبادئ التوجيهية لنظام إدارة الجودة ISO 9001:2015.

إدارة وموظفو شركة مصانع الخليج العربي ملتزمون تماما بالحفاظ على هذه السياسة وضمان أن يتم إبلاغ هذه السياسة، وفهمها وتنفيذها في جميع أنحاء المنظمة وذلك بتوفير الموارد المناسبة والتدريب المناسب. تتم مراجعة سياسة الجودة هذه بشكل دوري للتأكد من ملاءمتها وتحسينها بهدف تطوير الشركة والتوسع في السوق للحفاظ على مكانتنا بين القادة في خريطة العالم للبلاستيك.

QHSE Manager
Ayman Lamfon



CEO
Dr. Yasir Jastaniah

FOR PIPES & FITTINGS